
Katarzyna Zarqbska

Radna Rady Miasta Wloclawek
Wloclawek, dnia 24 wrzeilnia2}24 r.

Sz.P.

Krqysztof Kultucki
Prezydent Miasto llloclawek

Interpelacja

w imieniu mieszkalic6w osiedla Pofudnia zwracam siQ z uprzejmq pro6b4
o wyja$nienie przyczyny zamkniqcia pasa drogowego od ulicy wodnej do ulicy Stawowej.
Obecnie jest brak pnejazduz jednej ulicy na drug4 ulicq.

( powa2aniem 
^

"6{onqt J,rW
Kurur+ql Zargbska

Zalacznik:
l. Mapa.
2. Zdjgcie pasa drogotuego .
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